
Verslag milieuraad  22/03/2023 

Aanwezig: Johan Broidoi, voorzitter 

Wim Boydens (Natuurpunt VZW – Kustwerkgroep) 

Ronny Van der Weyde (penningmeester – BBL) 

Maria Boydens (VELT) 

Geert Van Eessen (ondervoorzitter – ABS) 

Dirk Baeteman (Middenkustpolder) 

Geert Dufoer (deskundige) 

Cindy Deman (De Wiek) 

Marc Struye (Imkerij De Bieloge) 

Henk Dierendonck (schepen van milieu) 

Jean-Baptiste Gallin, wnd. secretaris 

Verontschuldigd:  Katrien Wouters  -  Patricia Hauweele (Gemeentescholen) 

Paul Decoene (MIER) 

Afwezig: Claude Velter (VOC) 

Frederik Ester  -  Raymond Dedulle (WBE) 

Jan Fevery  -  Filip Calleeuw (BB) 

Stephanie D’Hondt  -  Jessica Delaet (De Zeeparel) 

Leen Sys  -  Caroline Maes (Vrij Onderwijs) 

Brent Vanhooren (deskundige) 
 

 

  

De voorzitter opent de vergadering om 20 uur → er zijn voldoende aanwezigen om geldig te kunnen 
vergaderen. 

 

Agenda: 

1. Goedkeuring vorige verslag 17/05/2022 

2. Stand van zaken secretaris milieuraad, , statuten, subsidiereglement, milieuprijzen Groene 
Boei,… 

3. Kasverslagen – goedkeuring  

4. Aziatische hoornaar + voorstel subsidie 

5. Marmerkreeft 

6. Afvalwerkgroep 

7. Mededelingen 

8. Varia 

 

 

 

 



1. Goedkeuring vorige verslag 17/05/2022 

De volgende opmerkingen worden geformuleerd: 

• Er staat niets vermeld inzake de evaluatie van het groenbeleidsplan en de stand der zaken. 
Door de voorzitter wordt voorgesteld om dit punt te agenderen op de volgende milieuraad. 

• De milieuprijs 2020 werd uitgereikt op 29/06/2022 aan het Zilte Zand. Die mensen waren 
aanwezig en hebben hun prijs toen ook in ontvangst genomen. Maar voor de milieuprijs 2021 had 
de prijswinnaar Sonja Vanmaele (aanleg poel) zich op het laatst verontschuldigd voor haar 
aanwezigheid op de uitreiking. De Groene Boeie 2021 kon toen dus niet worden uitgereikt.  
Er wordt thans overeengekomen om hiervoor geen officieel moment te organiseren maar de 
bijhorende geldprijs van 500 euro over te schrijven op het rekeningnummer van Sonja Vanmaele.  
De penningmeester zal hiervoor de nodige acties ondernemen. 

• Er werd gevraagd wat er gebeurd is met de wildreflectoren langsheen de Slijpesteenweg 
ingevolge de wegenis- en rioleringswerken aldaar en eveneens langsheen de Kalkaartweg. 
De secretaris zal een mail sturen naar Frederik Ester (WBE) voor de stand van zaken alsook 
naar de dienst openbare werken van de gemeente. 

➔ Het verslag van 17/05/2022 wordt goedgekeurd. 

 

2. Stand van zaken secretaris milieuraad, , statuten, subsidiereglement, milieuprijzen 
Groene Boei,…  

• Door de secretaris wordt er een toelichting gegeven inzake het ontbreken van een 
milieuambtenaar na het vertrek van Wendy Vandenberghe. Er werd reeds een examen 
georganiseerd maar er was toen geen enkele geslaagde kandidaat. Momenteel wordt er gewerkt 
met een projectstudente welke zich enkel bezig houdt met een actualisatie van de 
milieuvergunningen van de gemeentelijke gebouwen. Deze projectstudent is gestart op 
15/01/2023 voor een periode van 6 maanden tot 15/07/2023. Na deze periode volgt er nog een 
evaluatie in hoeverre deze projectstudente kan doorstromen naar milieuambtenaar. 

• Inzake statuten van de milieuraad wordt er gevraagd of dit kan voorgelegd worden aan het 
college van burgemeester en schepenen met verzoek om dit te laten nazien door de juridische 
dienst van de gemeente.  
De secretaris zal hiervoor het nodige doen. 

• De voorzitter heeft namens het gemeentebestuur de nodige formulieren ontvangen voor het 
aanvragen van een subsidie voor het werkjaar 2023. 
De voorzitter geeft de documenten door aan de penningmeester die hiervoor het nodige zal doen. 

• Voor de jaarlijkse Groen Boeie dienen eventuele kandidaten zich in te schrijven vóór 15/10/2023. 
Er wordt gevraagd deze oproep te vermelden in de volgende editie van het gemeentelijk 
informatieblad De Sirene (ten laatste editie september – oktober 2023). 
De secretaris zal hiervoor het nodige doen. 

 

3. Kasverslagen – goedkeuring 

• Het financieel verslag wordt als bijlage toegevoegd aan dit verslag. 

• Door de penningmeester wordt er een toelichting gegeven over de kasverslagen anno 2022 voor 
zowel de zichtrekening als de spaarrekening. Gedurende 2022 zijn er weinig verrichtingen 
gebeurd, enkel de kosten voor de Groene Boei (kunstwerk) en enkele bankkosten. 

• Er wordt een kleine rekenfout van 0,01 euro vastgesteld, volgens de penningmeester te wijten 
aan een historische aanpassing. De penningmeester zal het nodige doen om dit recht te zetten. 

• Het financieel verslag 2022 wordt goedgekeurd. 

• De aangestelde commissaris Wim Boydens zal zorgen voor de wettelijke verplichtingen inzake 
het financieel verslag 2022, samen met het financieel verslag 2021 welke tot op heden nog niet 
officieel werd overgemaakt. 

 



4. Aziatische hoornaar + voorstel subsidie 

• Door Marc Struye wordt een uitgebreide en leerrijke uiteenzetting gegeven via Powerpoint inzake 
de bedreigingen van de Aziatische hoornaar welke een negatieve impact hebben op de fauna (en 
wellicht later ook flora) in onze omgeving. 

• Door zowel Europa als Vlaanderen wordt er financiële steun geboden voor het bestrijden van 
deze exoot. Het is nog wachten op de steun van de Provincie West-Vlaanderen en steden en 
gemeenten. 

• Het bestrijden van de Aziatische hoornaar gebeurt via een 4-stappenplan: detecteren – opsporen 
nest – verdelgen – opruimen. 

• Door Marc Struye werd een wespenval ontworpen voor een kostprijs van 17 euro per wespenval.  

• Er worden door de milieuraad volgende vragen gesteld aan het gemeentebestuur: 
- Kan het gemeentebestuur via hun communicatiekanalen een oproep lanceren naar de 

bevolking toe om mee te helpen in de bestrijding ervan? 
- Is het gemeentebestuur bereid om een gemeentelijke coördinator aan te stellen voor de 

praktische aanpak van de bestrijding ervan? Er wordt eventueel gedacht aan Sonja 
Vanmaele (participatiedienst Middelkerke) aangezien Sonja voor hetzelfde thema een 
infoavond heeft georganiseerd in De Zwerver Leffinge op 13/04/2023. 

• De milieuraad zal een projectsubsidie aanvragen voor 20/05/2023 voor het produceren van een 
20-tal wespenvalllen. 

 

5. Marmerkreeft 

• Door de schepen van milieu Henk Dierendonck wordt er een korte historiek geschetst over het 
ontstaan en de stand van zaken van de marmerkreeft in de vijver van het gemeentelijk 
Normandpark. 

• Door Dirk Baeteman (dijkgraaf Middenkustpolder) wordt meegedeeld dat er op heden nog geen 
meldingen zijn van de aanwezigheid van de marmerkreeft in de omliggende polderwaterlopen. 

• Op 14/02/2023 was er een bilateraal overleg tussen het college van burgemeester en schepenen, 
de technische afdeling, de gemeentelijke werkhuizen, de Middenkustpolder  en het Agentschap 
voor Natuur en Bos. Alle aanwezige partijen hebben hun medewerking toegezegd om deze exoot 
te bestrijden. 

• Het is nog wachten op het protocol van INBO voor de exacte methodiek voor het bestrijden van 
de marmerkreeft. In afwachting hiervan en om te beletten dat de marmerkreeft zijn weg vindt naar 
de omliggende grachten en waterlopen, zullen de uitvoerende diensten van de gemeente de 
komende weken schermen plaatsen rond de vijver. Verdere acties zullen volgen na de opmaak 
van het protocol door INBO. 

 

6. Afvalwerkgroep 

• Door Cindy Deman wordt gevraagd wat de stand van zaken is van de afvalwerkgroep in 
Middelkerke.  

• Door de schepen van milieu Henk Dierendonck wordt meegedeeld dat dit wordt uitgesteld tot 
later. 

 

7. Mededelingen 

• Er wordt gevraagd naar de stand van zaken en de subsidiëring via OVAM van de ondergrondse 
afvalcontainers. 

• Er wordt voorgesteld door de voorzitter om dit te agenderen op de volgende milieuraad.  

 



8. Varia 

• Door Maria Boydens wordt gevraagd waarom de bomen langsheen de Cabinestraat en de 
Ooststraat voor de helft zijn verdwenen. 
→ de secretaris zal hiervoor informeren bij de gemeentelijke groendienst. 

• Door Maria Boydens wordt gevraagd wat de stand van zaken is inzake autodelen. 
→ door de schepen van milieu Henk Dierendonck wordt meegedeeld dat het gemeentebestuur 
enkele jaren geleden hiervoor geen subsidies heeft kunnen ontvangen en het dossier daarom in 
de koelkast werd gestopt. 
→ door toedoen van de Vervoerregio Oostende (waartoe Middelkerke behoort) zal er op het 
Arthur De Greefplein een MOBI-punt worden aangelegd waar er plaats zal zijn voor auto- en 
fietsdelen. 
→ er wordt voorgesteld door de voorzitter om dit te agenderen op de volgende milieuraad. 

• Door Dirk Baeteman wordt er meegedeeld dat er terug glasaaltjes (= voorstadium van paling dat 
de laatste decennia niet meer door sluizen en dergelijke geraakte) aanwezig zijn in de waterlopen 
wat uiteraard een goede zaak is. 

• Door de voorzitter wordt meegedeeld dat de volgende milieuraad (vermoedelijk mei-juni 2023) 
voor hem de laatste zal zijn als voorzitter na een voorzitterschap van 30 jaar. Johan Broidioi zal 
wel in de milieuraad blijven zetelen als effectief lid. 

 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 22:40 uur. 

 

de secretaris de voorzitter 

 

Jean-Baptiste Gallin Johan Broidioi 

 

 

 

 

 


